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Szanowna Pani Radna,

w  odpowiedzi  na  interpelację  związaną  z  formą  komunikacji  kierowników  jednostek
organizacyjnych miasta z radnymi i udzielania przez nich odpowiedzi na interpelacje
i zapytania radnych wyjaśniam, że wszelkie komentarze Jacka Kołaty, kierownika Biura
Schroniska  dla  bezdomnych  zwierząt,  w  mediach  społecznościowych  były  jego
prywatnymi opiniami wyrażonymi poza godzinami pracy Urzędu Miasta Kalisza.

Jako  pracodawca  jestem  zobowiązany  szanować  godność  i  inne  dobra  osobiste
pracownika, w tym przekonania polityczne.

Nie  znajduję  w  zachowaniu  kierownika  Biura  Schroniska  dla  bezdomnych  zwierząt
podstawy do wyciągnięcia  konsekwencji  służbowych.  Mogą one dotyczyć  jego działań
wykonywanych w ramach obowiązków służbowych w czasie pozostawania do dyspozycji
pracodawcy w Urzędzie lub innym miejscu wyznaczonym do wykonywania pracy, a nie
tych podejmowanych w czasie wolnym od pracy.

Przypomniałem jednak kierownikowi podstawowe obowiązki pracowników Urzędu Miasta
Kalisza,  określone  zarówno  w  ustawie  o  pracownikach  samorządowych,  Regulaminie
Pracy  Urzędu  Miasta  Kalisza  oraz  obowiązujących  w  Urzędzie  zasadach  etycznych
pracowników Urzędu Miasta Kalisza.
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INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w związaną z formą komunikacji 

kierowników jednostek organizacyjnych miasta z radnymi i udzielania przez nich odpowiedzi 

na składane przez radnych interpelacje i zapytania. 

 Moja interpelacja związana jest z sytuacją, jaka miała miejsce po ostatniej sesji Rady 

Miasta Kalisza w dniu 30.03.2023r. Podczas tej sesji jedna z Radnych z mojego klubu  

Barbara Oliwiecka złożyła interpelacją dotyczącą Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w 

Kaliszu. Podczas sesji Pan Kierownik częściowo udzielił radnej odpowiedzi na ten temat. 

Niestety w kolejnych dniach , w mediach społecznościowych Pan Kierownik umieszczał 

relacje ze stworzonymi przez siebie grafikami  odnoszące się do interpelacji radnej w 

żartobliwym tonie, a także relacje odnoszące się do całego Klubu Radnych Polska 2050, jak 

również partii Polska 2050, także w tonie żartobliwym i deprecjonującym (posiadam 

stosowne zrzuty ekranów ze wszystkimi treściami). Niestety nie wiem, czy relacje te 

tworzone były w godzinach pracy, czy w czasie wolnym Pana Kierownika. 

Oczywiście Pan Kierownik, jak każdy mieszkaniec Miasta, może mieć swoje sympatie 

i antypatie polityczne oraz własną ocenę poszczególnych radnych lub klubów radnych Rady 

Miasta Kalisza. Nie mam też nic przeciwko temu aby wyrażał je publicznie. Jednakże będąc 

kierownikiem jednostki organizacyjnej miasta Pan Kierownik jest przede wszystkim 

urzędnikiem samorządowym i powinien przestrzegać zasad wynikających z ustawy z dnia 

21.11.2008 r. o pracownikach samorządowych, z której wynikają  między innymi obowiązki 

wykonywania zadań sumiennie, sprawnie i bezstronnie oraz  zachowania uprzejmości i 

życzliwości w kontaktach z obywatelami, zwierzchnikami, podwładnymi oraz 

współpracownikami (art. 24 ustawy). Radny Rady Miasta Kalisza niezależnie od tego z jakiej 

opcji politycznej się wywodzi, ma prawo składać interpelację oraz  ma prawo do wglądu w 

działalność gminy i jej jednostek organizacyjnych. Działania kierownika jednostki 

organizacyjnej miasta, który publicznie próbuje ośmieszyć problem przedstawiony przez 

radnego lub publicznie krytykuje wybory polityczne radnych i sugeruje, że radni działają 

jedynie w celu aby „..móc mieć jak najwięcej dla siebie…”, nie wydają się być zgodne z 

zasadami postępowania  pracownika samorządowego. Nie można wręcz oprzeć się wrażeniu, 

iż Pan Kierownik podejmuje takie działania, po to, aby inni radni nie interesowali się 

kwestiami związanymi z działalnością schroniska, o nic nie pytali,  nic nie sprawdzali, jeśli 

nie chcą później w mediach społecznościowych czytać relacji na swój temat lub na temat 

partii, której są członkami. Moim zdaniem może to zaburzać funkcje kontrolne, które są 

uprawnieniem radnych.  

W związku z powyższym zawracam się z uprzejmym zapytanie czy Pan Prezydent 

akceptuję taką formę komunikacji Kierownika jednostki organizacyjnej miasta z radnymi 

Rady Miasta Kalisza ? Czy Pan Prezydent uznaje taką  formę za dopuszczalną i akceptowalną 

ze strony urzędnika samorządowego?  Jeśli w ocenie Pana Prezydenta takie zachowanie 

okazałoby się nieakceptowalne, czy Pana Prezydent planuje podjąć jakieś działania wobec 

Pana Kierownika Biura Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w związku z jego 

zachowaniem ?   



Z wyrazami szacunku 

Magdalena Walczak 

Radna Rady Miasta Kalisza 

 


